
FAU styremøte mandag 06.11.2023 kl 19:30, lærerværelset på ungdomstrinnet

Til stede:

Jeanette

Jørgen

Geir Arne

Wenny

Hildegunn

Marianne

Truls

1. Godkjenne referat fra forrige FAU møte

Godkjent

2. Rektor ikke til stede

3. Økonomi – Status

Espen er ikke til stede, han har ikke formidlet noe å ta opp.

Fra nå av skal kun store innkjøp (eks. over kr 500) kjøpes på konto til Rema 1000 pga det

er mye arbeid med administrasjon.

4. SFO

a. Noe nytt fra møte med byggforvalter angående bod til uteleker?

i. Rektor var ikke på møtet, så ikke noe nytt om dette

b. Hildegunn, Anette og Silje (gruppeleder SFO) har hatt et møte med rektor. SFO

opplever at det er veldig kjekt å få gode tilbakemeldinger fra foreldregruppen.

Månedsbrev blir tatt godt imot av foreldrene.

SFO har forsøkt å legge inn en fast turdag for 2. klasse, men har fått noen negative

tilbakemeldinger fra noen foreldre på dette, samt at ikke alle barna har vært like

motiverte for turdag. Oversikt over faste turer med 2. klasse er lagt ut på nettsiden til

skolen.

Enig med rektor om å ha SFO fast på agenda i FAU, og at SFO formidler hvilke planer

de har lagt for ungene og månedsbrev i etterkant.

c. Klager fra foreldre kommer til øre for FAU, men kanskje ikke til skolen via de rette

kanalene. FAU oppmoder foreldre om å gi tilbakemelding via e-post med FAU og

rektor på kopi.

Kontaktskjema Mjølkeråen skole:

https://www.bergen.kommune.no/RUUViewer/1201/BK202-Skole-kontaktskjema

5. Søknader

a. Ida og Christine er ikke til stede på møtet

https://www.bergen.kommune.no/RUUViewer/1201/BK202-Skole-kontaktskjema


b. Gamle søknader er lagt inn på Google docs og delt med Ida og Christine

6. Halloween

a. Tilbakemeldinger fra FAU-styremedlemmer som deltok: Ingen til stede i møtet deltok

på arrangementet.

7. Info fra SU-møte

a. Rektor, Anette og Stig Morten Frøiland bl.a. deltok på SU-møte.

b. Økonomien er trangere enn i år, noe pga bruk av flere assistenttimer.

c. MOT og SUPER.

d. Status mobilfri skole: gått overraskende bra; elevene er mer sosiale, mindre mobbing

og mer samhandling blant elevene, lettere for lærerne å få oversikt over det sosiale

miljøet

e. Status flerbrukshall (se pkt 12)

8. Bruktmarked

a. Det var ikke så stort oppmøte som forventet. 8-9 doble bord og det var folk på alle.

De fleste byttet det som var der. Kan jobbe mer med markedsføring på forkant, som

et arrangement. Inntrykket er at mange av ungdommene selger tingene sine på Finn

eller Tise.

9. TV-aksjonen

a. Dette gikk bra, selv om det var vanskelig å få tak i nok folk. Ingen problem med

rodene, med unntak av den siste roden som var det nye byggefeltet i Salhusveien

som var for stort for en person. Det har blitt bestemt at hele skolen blir invitert til å

gå med bøsser til neste år, ikke bare de eldste ungene.

10. Oppfølging av elever med dysleksi

a. Anette ikke til stede på møtet i dag

11. Ettermiddagsaktiviteter

a. Jørgen har purret på Bergen kommune om å få bruke Chromebook til kodekurs for å

forhåpentligvis få det til på våren

b. Trafikalt grunnkurs: Vi har bedt om å få bruke kantinen på skolen i desember og i

februar/mars for dette.

12. Flerbrukshall på Mjølkeråen oppdatering

a. Rektor har blitt informert om at flerbrukshallen har blitt tatt ut av kommunen. Stig

Morten skal undersøke hva dette betyr og undersøke om det kan tas inn igjen i

desember. Tove Lise og Jeanett skal møte opp i bystyret, og har tatt kontakt og skal ta

kontakt med politikerne for å følge opp dette.

13. Eventuelt

a. Lage en liste over det som ligger på FAU-lageret, digitalisere det slik at det lettere kan

oppdateres / få oversikt over



Hva Hvem Når

Oversikt over
lagerbeholdning i
FAU-lager

Truls Innen neste FAU møte

b. FUG tok kontakt med skolen for å tilby en foredragspakke. Flere relevante temaer:

«Godt skole-hjemsamarbeid og trygge, inkluderende klassemiljøer - hvordan kan

foreldrene bidra?», «Godt foreldresamarbeid i skolen»

Ønskelig at FAU organiserer dette, gjerne med Politiet, MOT, Utekontakten og hatt

kafe i forbindelse. Jørgen tar kontakt med rektor om dette.

Hva Hvem Når

Kontakte rektor angående
foredrag med FUG

Jørgen Innen neste FAU møte

c. Kvalitetsundersøkelsen. Problemer med mangel på svar fra foreldrene. Rektor ønsker

å få svar på om FAU godtar at skolen sender et til hver husstand, og ikke til hver

forelder/foresatte.

FAU anbefaler at alle foreldre får svare på undersøkelsen.


